

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဟယ်လင်းနစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော ဟယ်လင်းနစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါ သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ဟယ်လင်းနစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့ခဲ့သည်။

အလားတူ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော ဟယ်လင်းနစ်သမ္မတနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အခါ သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ဟယ်လင်းနစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ဒီမိုကရေစီစနစ် ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေး



နေပြည်တော် မတ် ၂၄

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် International Republican Institute (IRI) ၏ ဥက္ကဋ္ဌ သံအမတ်ကြီး Mark Green ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော် သမ္မတအိမ်တော်အညွှန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ဇဝန)

တက်ရောက်

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဆွေးနွေး

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲအား လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်ရေး အတွက် ဆောင်ရွက်နေသည့်ကိစ္စရပ်များ၊ ဒီမိုကရေစီစနစ် ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

အချိန်အခါမဟုတ် မိုးရွာနိုင်

နေပြည်တော် မတ် ၂၄
ယနေ့မုန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲအချိန် မိုးလေဝသတိုင်းထွာချက်များအရ အနောက်ဘက်မှ ရွေ့လျားလာသော လေပွေလှိုင်းများသည် တရုတ်နိုင်ငံ ဘက်မှ လေဖိအားကြီးရပ်ဝန်း တိုးဝင်လာမှုကြောင့် ယနေ့ ညနေမှ နောက် ၇၂ နာရီအတွင်း ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ် တို့တွင် နေရာကျကျ၊ ကျန် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချရန် ရွာနိုင်သည်ဟု မိုးလေဝသနှင့် လေဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

(ကြေးမုံ)



မြန်မာပြည်မြောက်ပိုင်း ကချင်ပြည်နယ်ရှိ ဧရာဝတီမြစ် စတင်ဖီးဆင်းရာ မေခ၊ မလိခမြစ်နှစ်သွယ် ပေါင်းဆုံသည့် မြစ်ဆုံအလှကို ဇန်နဝါရီလအတွင်းက တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-ဌေးအောင်)

နှစ် (၇၀) ဖြည့် တပ်မတော်နေ့ အားကြိုဆိုဂုဏ်ပြုပါသည်။

အရည်အတွေးဖြင့် မားမားယာယာမှာ

ခေတ်အစီဆုံး.....

အထောင်းဆုံးထက် အထောင်းဆုံး ကိုပဲရွေးချယ်ပါ...

ပြည်တွင်းရေးရာ



ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီးတွင် ပြတ်သန်းသွားလာမှုဘေးကင်းစေရန် Telematic စနစ် ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်မည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၄ - ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် ကုန်စည်တင်ယာဉ်များဖြတ်သန်း သွားလာခွင့်ပြုခြင်းနှင့် ယာဉ်များတွင် Telematic စနစ် တပ်ဆင်ခြင်းများနှင့် ပတ်သက်၍ မီဒီယာများနှင့် တွေ့ဆုံခြင်းအခမ်းအနားကို ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီးအစဉ်အလာ အခြေစိုက်ရေးဦးစီးဌာန အင်ဂျင်နီယာများမှ အစဉ်အတိုင်းအခန်းမရှိမတ် ၂၄ ရက်က ကျင်းပသည်။ (အပေါ်ပုံ)

အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးရဲတပ်ဖွဲ့ ဒုတိယ ရဲမှူးကြီး စိုးမြင့်ဦးနှင့် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ ဆောက်လုပ်ရေးဦးစီးဌာန တို့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မီဒီယာများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် ကုန်စည်တင်ယာဉ်များ မောင်းနှင်အသုံးပြုခွင့်ပေးပြီး အဆိုပါ ယာဉ်များကို စောင့်ကြည့်စစ်ဆေး ထိန်းချုပ်နိုင်ရန် Telematic စနစ်ကို အသုံးပြုခွင့်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သားငါး၊ သတင်းစာ၊ ဂျာနယ်၊ မဂ္ဂဇင်းအစရှိသော အချိန်မီရောက်ရှိရန်လိုအပ်သည့် ကုန်စည်တင်ယာဉ်များ ဖြတ်သန်းသွားလာခွင့်ပြုရာတွင် ဝင်ရိုးသုံးချောင်းပါ ရှစ်ဘီးမှ ၁၀ ဘီးယာဉ်ဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး ယာဉ်ဝန် ၂၃ တန်ထက် ကျော်လွန်ခွင့်ပြုမည် မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ကုန်တင်ယာဉ်များ အနေဖြင့် လမ်းပြောင်းတွင် ၈၀ ကီလို

မီတာနက်၊ လမ်းကြွေတွင် ၆၀ ကီလိုမီတာနက်ထက် ကျော်လွန်မောင်းနှင်ခြင်းမပြုရန် သတ်မှတ်ထားပြီး သတ်မှတ်ယာဉ်ရပ်နားစခန်းတွင်သာ ရပ်နားရန် သတ်မှတ်ထားကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် အမြန်လမ်းမကြီးကို အသုံးပြုသော ကုန်တင်ယာဉ်များအနေဖြင့် မောင်းနှင်သွားလာနေစဉ် ထိန်းချုပ်သတ်ပေးနိုင်မည့် Telematic စနစ်များ တပ်ဆင်ရန်လိုအပ်မည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါစနစ်အား တပ်ဆင်အသုံးပြုသည့်အတွက် အချိန်လွန်မောင်းနှင်ခြင်း၊ ကြမ်းတမ်းစွာမောင်းနှင်ခြင်း၊ မူးယစ်သောက်စားမောင်းနှင်ခြင်း၊ မောင်းနှင်နေစဉ်အိပ်ငိုက်ခြင်း အစရှိသည်တို့ကို ထိန်းချုပ်သတ်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်သည်အပြင် မော်တော်ယာဉ်ကြီး ဝန်တင်မှုပေးသော မော်တော်ယာဉ်များ ပါဝင်သည့်အတွက် ယာဉ်ပိုင်ရှင်နှင့် ယာဉ်မောင်းများအတွက်သာမက အမြန်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် မောင်းနှင်သွားလာနေသော မော်တော်ယာဉ်များ လုံခြုံချောမွေ့စွာ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ရေး အထောက်အကူဖြစ်စေမည် ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် အဆိုပါ Telematic စနစ်ဝန်ဆောင်မှုပေးသော B'smart ကုမ္ပဏီမှ စီအီးအိုဖြစ်သူ ဦးအောင်ညီညီ မော်က ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

အမြန် လမ်းမကြီးပေါ်တွင် မော်တော်ယာဉ်များ လုံခြုံချောမွေ့စွာ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ရန်အတွက် လမ်းမကြီးနှင့် ဆက်စပ်သော ဌာနဆိုင်ရာများ တသီးတခြား လုပ်ဆောင်၍ မရပါကြောင်း၊ ယာဉ်မောင်း၊

ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ပူးပေါင်းပါဝင်လုပ်ဆောင်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မတော်တဆဖြစ်ရပ်များ လျော့ချနိုင်ရန်မှာ ယာဉ်မောင်း၊ ယာဉ်၊ လမ်း၊ ရာသီဥတု၊ အချိန်၊ နေရာစသည်တို့၏ မြေပြင်အခြေအနေများ၊ အချက်အလက်များ၊ ဖြစ်စဉ်များသို့ ရှိရှိမှသာ သက်ဆိုင်ရာနယ်ပယ်အသီးသီးမှ ပံ့ပိုးကူညီလုပ်ဆောင် ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အတွက် မြေပြင်သတင်းအချက်အလက်များမှာ အရေးကြီးပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် Telematic စနစ်ကို တပ်ဆင်အသုံးပြုစေခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့အသုံးပြုစေခြင်း၏ အဓိက ရည်ရွယ်ချက်မှာ လမ်းမကြီးပေါ်တွင် ဖြတ်သန်းသွားလာကြသည့် ခရီးသွားပြည်သူများ၊ ကုန်စည်များ မြန်ဆန်ချောမွေ့လုံခြုံစွာ လိုရာခရီးသို့ အရောက်လမ်းပိုင်းရှိ ပြေးနှင်းနိုင်ရေး၊ တစ်နည်းဆိုသော် Road Safety ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသောင်းလွင်က ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ Telematic စနစ်မှာ လက်ရှိအနေအထားတွင် စမ်းသပ်ဆဲ (အခမဲ့) အဆင့်၅ သာရှိသေးပြီး လာမည့် ဧပြီ ၁ ရက်တွင် ခရီးသည်တင်ယာဉ်ကြီးများနှင့် ကုန်တင်ယာဉ်များ မတပ်မနေရစနစ်ဖြင့် လုပ်ဆောင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်အစရှိသော ယာဉ်ဝန်များအတွက်မူ ကနဦးစမ်းသပ်သည့် အဆင့် (Pilot Project) အနေအထားတွင် သာရှိနေသေးကြောင်း သိရသည်။ (ရာမည၊ ကိုကိုနေ)

ချင်းပြည်နယ်အတွင်း ကန်ပက်လက်၊ မင်းတပ်နှင့် မတူပီဒေသများတွင် နေထိုင်ကျက်စားသည့် ငှက်မျိုးစိတ်များအား သုတေသနပြုလေ့လာ

နေပြည်တော် မတ် ၂၄ - မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းကို အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ သဘာဝထိန်းသိမ်းရေးနယ်မြေများ တည်ထောင်ခြင်း၊ ဘေးမှတောများ၊ အမျိုးသားဥယျာဉ်များ တည်ထောင်ခြင်း၊ သစ်တောဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်နှင့် သဘာဝအပင်များကာကွယ်ရေးနှင့် သဘာဝနယ်မြေများ ထိန်းသိမ်းရေးဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများ ပြဋ္ဌာန်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။ ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ ထိရောက်အကျိုးရှိစေရန်အတွက် ဘေးမှတောများအတွင်း ကင်းလှည့်စစ်ဆေးခြင်း၊ တိရစ္ဆာန်နှင့် အပင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း၊ သုတေသနလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်းစသည်တို့ကိုလည်း စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထိုသို့စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ သစ်တောဦးစီးဌာနသည် သားငှက်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့ (Wildlife Conservation Society-WCS)၊ စင်ကာပူအမျိုးသားတက္ကသိုလ်နှင့်ပူးပေါင်း၍ ချင်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ ကန်ပက်လက်၊ မင်းတပ်နှင့် မတူပီဒေသများတွင် နေထိုင်ကျက်စားသည့် ငှက်မျိုးစိတ်များအား သုတေသနပြုလုပ်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဖေဖော်ဝါရီမှ ၂၇ ရက်အထိ တွင်းဆင်းလေ့လာဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်။



တွေ့ရှိနိုင်သည့် ရှားပါးငှက်မျိုးစိတ်များဖြစ်သည့် မျက်ကင်းအဝါရောင်ပါပိုရီယိုဂျွန် (Collar Dove)၊ သိမ်းနက်နှင့် တောင်ပေါ်ဒေသများတွင် ရှင်သန်ကျက်စားသည့် သိမ်းငှက်မျိုးစိတ်တို့ပါ ထူးခြားစွာမှတ်တမ်းတင်နိုင်ခဲ့ပါသည်။ သုတေသနအဖွဲ့ သည်လေ့လာရေးခရီးစဉ် တစ်လျှောက် ငှက်မျိုးစိတ် ၂၅၁ မျိုးအား တွေ့ရှိမှတ်တမ်းတင်နိုင်ခဲ့ပြီး ငှက်ကောင်ရေ ၅၉ မျိုး၏ သွေးစနစ်များကို ရယူနိုင်ခဲ့သည်။

သုတေသနအဖွဲ့သည် ပုဂံနှင့်ကန်ပက်လက်မြို့၊ အကြားတွင် ကျေးငှက်အုပ်စု (Parakeet)၊ ငှက်ပန်းထိမ်အုပ်စု (Barbet)နှင့် သာလီကာ(Hill Myna) တို့အား အများဆုံး တွေ့ရှိခဲ့ပြီး ဆော့နှင့်ကန်ပက်လက်အကြားရှိ တောခြောက်များတွင် အောက်ချင်းနှင့် ထပ်တယူငှက်မျိုးစိတ်များကို တွေ့ရှိခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ကန်ပက်လက်၊ မင်းတပ်နှင့် မတူပီဒေသများတွင် အအေးပိုင်းငှက်မျိုးစိတ်များကိုလည်း တွေ့ရှိခဲ့သည်။ မတူပီမြို့ရှိ ဘုံတလာ ရေတံခွန်တွင် ပုံလွှားမျိုးစိတ် နှစ်မျိုးရှိသည့်အနက် ရှားပါးမျိုးစိတ်ဖြစ်သည့် Dark-rumped Swift Apus acuticauda အား ကောင်ရေ ရှစ်ကောင်အထိ တွေ့ရှိခဲ့သည်။ ဝိတိုရိယတောင်ထိပ်သွားလမ်းတွင် ဒေသရင်း မျိုးစိတ်ဖြစ်သည့် မျက်ခုံးဖြူငှက်ပြာခြောက် နှစ်ကောင်ကို လည်းတွေ့ရှိခဲ့သည်။ ထို့အပြင် အပူပိုင်းဇုန်တွင်သာ

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ငှက်မျိုးစိတ်ပေါင်း ၁၀၅၆ မျိုးအား မှတ်တမ်းတင်ထားနိုင်ပြီး အရှေ့တောင်အာရှဒေသရှိ ငှက်မျိုးစိတ်(၂၉၀၀) ၏ (၃၆ ဒသမ ၄) ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ကမ္ဘာ့ငှက်မျိုးစိတ် ၉၆၀၀ ၏ ၁၁ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိပြီး အရှေ့တောင်အာရှဒေသတွင် ငှက်မျိုးစိတ်အများဆုံး ပိုင်ဆိုင်သောနိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

ယခုသွားရောက်သုတေသနပြု လေ့လာခဲ့သည့် ဒေသများသည် ငှက်မျိုးစိတ်ပေါင်းများစွာအတွက် ထူးခြားသော နေရင်းဒေသများဖြစ်ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်အကြားရှိ ဂေဟစနစ်မတူညီသည့် နေရင်းဒေသများတွင် နေထိုင်ကျက်စားသည့် ငှက်မျိုးစိတ်များ၏ မျိုးရိုးဗီဇ ရောယှက်မှုအခြေအနေများ ရှိ မရှိအား သွေးစနစ်များမှ တစ်ဆင့် (DNA) နည်းဖြင့် ဆန်းစစ်လေ့လာဖော်ထုတ် သွားနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ကြီးမဏ္ဍိုင် ခိုင်မာဖို့ အခွန်တာဝန် ကျေပွန်ဖို့

မြန်မာနိုင်ငံရေးကြောင်းအင်ဂျင်နီယာအသင်း
အသင်းပိုင်အာဆောက်အဦးအသစ်ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားပိတ်ကြားခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံရေးကြောင်းအင်ဂျင်နီယာအသင်းပိုင် အဆောက်အဦးအသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်ပါအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာများနှင့် ရေကြောင်း လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာများအားလုံး တက်ရောက်ပေးပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။

နေ့ရက်	၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့)
အချိန်	နံနက် (၉)နာရီတိတိ (နံနက် ၈:၃၀ နာရီအရောက်နေရာယူပေးကြပါရန်)
နေရာ	မြန်မာနိုင်ငံရေးကြောင်း အင်ဂျင်နီယာအသင်း အမှတ်-၂၆/၂၇၊ လယ်ယာ(၃)လမ်း၊ (၁၀)မြောက်ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်။ (တိုင်းရင်းသားကျေးရွာ ဘေးကပ်လျက်)

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
 မြန်မာနိုင်ငံရေးကြောင်းအင်ဂျင်နီယာအသင်း

တစ်သက်တစ်ခါ ကြိုတောင့်ကြံခဲ့ ဖြစ်ပါသဖြင့် ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာများ၊ ရေကြောင်း လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာများ အားလုံး တစ်ခဲနက်ပါဝင် တက်ရောက်ပေးကြပါရန် လေးစားစွာ ခေါ်ဆောင်အပ်ပါသည်။
 (သီးခြားဖိတ်စာမပို့ပါ)

ရွှေပလ္လင် ဆိုင်သစ်

ဂမုန်းပွင့်ကုန်တိုက် (ဘိုကလေးဈေးလမ်း)တွင် မကြာမှီဖွင့်လှစ်ပါမည်။

ရွှေပလ္လင် လက်ဖက်ရည်အရမ်းကောင်းဆိုးပဲ!
တွေ့ကြရအောင် ရွှေပလ္လင် မှာ...

ပြုံးရွှင်တက်ကြွသော ဝန်ထမ်းကောင်းများစွာ ရှိအပ်ပါသည်
အသေးစိတ်ဆက်သွယ်ရန် Ph:01-538736

ပြည်တွင်းရေးရာ

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအဆင့် အမျိုးသားအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲပွင့်



နေပြည်တော် မတ် ၂၄

ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ်ရုံးနှင့် UNODC၊ UNDP တို့ ပူးပေါင်း ကျင်းပသော ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးစနစ်တွင် ဥပဒေဆိုင်ရာ အထောက်အကူပြုနိုင်မှု အခွင့်အလမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအဆင့် အမျိုးသား အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ်ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ (အပေါ်ပုံ) ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရုံးနှင့် အမျိုးသား လွှတ်တော်မှ လွှတ်တော်ကွယ်စာလွယ်များ၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရုံး၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဝါရင့်ရွေ့နေကြီးများ၊ UNDP နှင့် UNODC၊ UNICEF၊ United State Institute of Peace၊ New York International Legal Foundation တို့မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာမှ ဥပဒေပညာရှင်များ၊ ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ် ဒေါက်တာထွန်းရှင်က အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ယနေ့ဆွေးနွေးပွဲသည် ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများ ပူးပေါင်းပါဝင်သော မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးအကြိမ်ပြုလုပ်သည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲဖြစ်ပြီး ထူးခြားသည့် ဥပဒေဝိသေသရှိသည့် ဆွေးနွေးပွဲဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူသားများ၏ အခွင့်အရေးဖြစ်သော ဥပဒေတွင် ခုခံချေပခွင့်၊ ကြားနာခွင့်တို့သည် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ သို့ပါ၍ ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများအတွက် ၁၉၈၈ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ်၏ ဥပဒေပုဒ်မ (၉)တွင် ဥပဒေအဆင့်ဆင့်မှ ဥပဒေအရာရှိများ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို သတ်မှတ်ထားရာတွင် သေဒဏ်ထိုက်သောပြစ်မှုနှင့် စွပ်စွဲခံရသော ဆင်းရဲနွမ်းပါးသည့် တရားခံအတွက် ရွေ့နေငှားရမ်းပေးခြင်းဆိုသည့် ပြဌာန်းချက်ပါရှိခဲ့ကြောင်း၊ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပေါ်ထွက်လာပြီးနောက်ပိုင်း ၂၀၁၀ ခုနှစ်တွင် ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ် ဥပဒေပြဌာန်းခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်းဥပဒေ၏ ပုဒ်မ ၃၆(၄)တွင်လည်း ဥပဒေအဆင့်ဆင့်မှ ဥပဒေအရာရှိများ၏ တာဝန်များကို

ဖော်ပြရာ၌ သေဒဏ်ထိုက်သော ပြစ်မှုနှင့် စွပ်စွဲခံရသော ဆင်းရဲနွမ်းပါးသည့် တရားခံအတွက် ရွေ့နေငှားရမ်းပေးခြင်းဟု ပြဌာန်းထားပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ ပြည်ထောင်စုရွေ့နေချုပ်ရုံးက မရှိဆင်းရဲနွမ်းပါးသည့် တရားခံများအတွက် ဥပဒေဆိုင်ရာ အကူအညီပေးရေးကို ရှေးကာလကတည်းက ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်မှာ မြင်သာပါကြောင်း၊ ယခုအခါ ပြည်သူ့လွှတ်တော်၌ ဥပဒေဆိုင်ရာ အထောက်အကူပေးရေးဥပဒေကြမ်းကို တင်သွင်းထားသည်ဟု သိရသဖြင့် ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ ဥပဒေကောင်းတစ်ရပ်ဖြစ်ပေါ်လာရန်မှာ ဥပဒေသိပ္ပံပညာတွင် အင်အားစုများ ပူးပေါင်းပါကြောင်း၊ ၎င်းတို့အနက် ပထမတစ်ခုမှာ သဘာဝဥပဒေအင်အားစု (Natural Validity Principle)ဟုခေါ်သော တရားမျှတသည့် အင်အားစုဖြစ်ကြောင်း၊ ဒုတိယတစ်ခုမှာ ပြဌာန်းသည့်အင်အားစု (Positivism Validity Principle) ခေါ်သော ပြဌာန်းခြင်းနှင့် လိုက်နာခြင်းအင်အားစုဖြစ်ကြောင်း၊ တတိယတစ်ခုမှာ လက်တွေ့ဆန်သော အင်အားစု (Realism Validity Principle) ဆိုသည့် ဥပဒေကို ပြဌာန်းပြီးနောက် လက်တွေ့ပိုင်း၌ အကောင်အထည်

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ★ နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့် လေထုကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည်ထက်မြက်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ အန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- ★ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။

သွန်းလောင်းညောင်ရေ အောင်ပါစေ

- * ကောင်းသတင်းကျော်၊ တပ်မတော်သည် ညီတော်နောင်ဖွား၊ တိုင်းရင်းသားဖြင့် ဖွဲ့ထားစုစည်း၊ အင်အားကြီး၏။
- * ပြည်ထောင်စုကျော်၊ တပ်မတော်သည် လျော်ကန်တာလုပ်၊ မှန်ရာလုပ်၍ အလုပ်အကျွေး၊ ပြုစုပေး၏။
- * ပြည်သူ့သားမော်၊ တပ်မတော်သည် တိုင်းတော်ပြည်ကျိုး၊ ရွက်သယ်ပိုး၍ အမျိုးသားမာန်၊ လွန်ထက်သန်၏။
- * ပြည်သူ့အချစ်တော်၊ တပ်မတော်သည် ပြည်တော်သာရေး၊ အလေးပေး၍ သွေးချွေးအသက်၊ သူပေးဆက်၏။
- * တရားသေစစ်၊ တိုက်ပွဲဖြစ်၍ နွံနစ်မခံ၊ ရွပ်ရွပ်ချွံသည့် ပြည်မွန်သားကောင်း၊ အောင်စေကြောင်းကို သွန်းလောင်းညောင်ရေ၊ တောင်းဆုခြေသည် အောင်စေပိုင်စေ၊ နိုင်စေသတည်း။

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုလျက်- တက္ကသိုလ်ညီညီသန့်



ငွေကြေးဆိုင်ရာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ချေးငွေဆိုင်ရာဘဏ်စနစ်နှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၄

ပြည်သူ့လွှတ်တော် အမျိုးသားစီမံကိန်း၊ ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးနှင့် အခွန်ကောက်ဆိုင်ရာစိစစ်ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးသာသည် The World Bank မှ စီးပွားရေးပညာရှင်အကြီးအကဲနှင့် အကြီးတန်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Mr.KaushikBasu ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံရှေ့ရာဆောင် အမှတ်(၁) ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် အမျိုးသား

စီမံကိန်း၊ ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးနှင့် အခွန်ကောက်ဆိုင်ရာစိစစ်ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီအတွင်းရေးမှူး၊ ဦးအေးမောက်နှင့် အဖွဲ့များဖြစ်ကြသော ဦးကြည်ပြုံး၊ ဦးကျန်ထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မွှေးလွင်၊ ဒေါ်ဖြူဖြူသင်းတို့ တက်ရောက်ကြသည်။ တွေ့ဆုံစဉ် ငွေကြေးဆိုင်ရာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ချေးငွေဆိုင်ရာဘဏ်စနစ်နှင့်ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာအမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဟိုပင်၌ မီးငြိမ်းသတ်ရေးဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်

ဖိုပင် မတ် ၂၄

ပူပြင်းခြောက်သွေ့သောနေရာသို့ သို့ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့် မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ် တားဆီးရေးအနေဖြင့် ကချင်ပြည်နယ် ဖိုးညှင်းခရိုင် ဟိုပင်မြို့၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် မြို့မဈေးကြီးတွင် မတ် ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှ မီးသတ်ယာဉ် သုံးစီး၊

စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် ရေသယ်ယာဉ်တစ်စီး၊ အုပ်ချုပ်ရေးယာဉ်နှစ်စီး တို့ဖြင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်မိုးသူ၊ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးဝင်းမြင့်နှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှ ဒု-တပ်ရင်းမှူး ဦးမျိုးမြင့်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ စည်ပင်သာယာရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းလွင်၊ မြို့အထောက်အကူပြု ကော်မတီဝင်များနှင့် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက မီးငြိမ်းသတ်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ကြကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

မီးမလောင်ခင် သတိယှဉ် ကြိုတင်ကာကွယ်ပါ

ပြည်တွင်းရေးရာ

* လက်ပံတန်းမှ

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် တာဝန်ရှိသူများက လိုအပ်သည်များ ရှင်းလင်းမှာကြားပြီး သက်ဆိုင်ရာမိဘအုပ်ထိန်းသူများနှင့် ဆွေးနွေးပြီး ပြန်လည်အပ်နှံစေလွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

လက်ပံတန်းဖြစ်စဉ်တွင် မိဘဆွေမျိုးများထံ ပြန်လည်အပ်နှံစေလွှတ်ခဲ့သူများ

Table with 5 columns: စဉ်, အမည်, အသက်, အဘအမည်, နေရပ်လိပ်စာ. Lists names and details of children returned to family members.

ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း (အထူး)စစ်ဆေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၄ (မြို့တွင်း)မှ ဦးအောင်ကျော်ကျော် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ယာဉ်စစ်ဆေးရေး အဖွဲ့မှ သင်္ကြန်မတိုင်မီ ကြိုတင်၍ ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်း (အထူး) စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခြင်းကို မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ စစ်ဆေးဆောင်ရွက် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျေးလက်ဒေသပွဲပြီးရေးလုပ်ငန်းများစစ်ဆေး

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသပွဲပြီးရေးဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်ဒေသပွဲပြီးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄- ၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ကျိုက်မရောမြို့နယ်အတွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လမ်း၊ တံတား၊ ရေပေးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုကို မတ်လ ဒုတိယပတ်က မော်လမြိုင်ခရိုင် ကျေးလက်ဒေသပွဲပြီးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်လွင်၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးပြည့်စုံဦးနှင့် မြို့နယ် တာဝန်ခံအင်ဂျင်နီယာတို့က ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဖျေသီရိမြို့နယ် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိရပ်ကွက် အတွင်းရှိ ချယ်ရီဈေး၌ မတ် ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် နယ်မြေခံစားသတ်နှင့် မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးသန်းဇင်နှင့်အဖွဲ့က မီးသတ်ဆေးဘူး၊ မီးသတ် ကားမှ ဖရေဖျန်းပက်ပုံများကို မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအတွက် လက်တွေ့ သရုပ်မှုကို အမေရိကန်နိုင်ငံသားတစ်ဦး လာရောက်လေ့လာနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။ သန်းဇင်(ဖျေသီရိ)

Advertisement for Entertainment Channel. Text: မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel ၂၅-၃-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့). Lists programs like 'အဖွင့်', 'အစောပိုင်း', 'အနောက်ပိုင်း', 'အနောက်ပိုင်း', 'အနောက်ပိုင်း', 'အနောက်ပိုင်း'.

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ နေ့စဉ်ထုတ်ပုံနှိပ်သတင်းစာများအား Digital သတင်းစာများအဖြစ်ပါ ဝန်ဆောင်မှုတိုးမြှင့်နိုင်ရေးအတွက် စိတ်ဝင်စားမှုအဆိုပြုလွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းအနေဖြင့် မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာများကို လက်ရှိထုတ်ဝေ နေသော ပုံနှိပ်သတင်းစာများအပြင် ယနေ့ခေတ်တွင် လူအများအလွယ်တကူ သုံးစွဲလျက်ရှိသည့် အဆင့်မြင့် မိုဘိုင်းတယ်လီဖုန်းများ၊ တက်ဘလက်များ၊ အိုင်ပက်များအစရှိသည့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ပစ္စည်းများဖြင့် ဖတ်ရှုနိုင်သည့် (Digital) သတင်းစာများအဖြစ်ပါ တိုးမြှင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

မသန်စွမ်းလူငယ်များ ခေါင်းဆောင်မှုဖြင့်တင်ရေးသင်တန်းဆင်း

ရန်ကုန် မတ် ၂၄ (၇) ကြိမ်မြောက် အမျိုးသားအဆင့် မသန်စွမ်းလူငယ်များ ခေါင်းဆောင်မှု မြှင့်တင်ရေး သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် ပေးအပ် ချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ Central Hotel ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံမသန်စွမ်းလူ ဖွဲ့စည်းရေးအဖွဲ့မှ ဦးအောင်အဖွဲ့၊ နယ်ရုံးခွဲ တာဝန်ခံ ကိုမင်းစိုးက “ရည်ရွယ်ချက် နှစ်ခုနှစ်လုပ်တာပါ။ အဓိကက မသန်စွမ်းသူတွေ အမှီအခို ကင်းကင်းနဲ့ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ တာဝန်ယူနိုင်ဖို့ရယ်၊ နောက်တစ်ခုက နယ်မှာရှိတဲ့ မသန်စွမ်းသူတွေရဲ့ အရည်အသွေးကို မြှင့်တင်ပေးချင် တာရယ်ကြောင့်ပါ” ဟု ပြောသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ မသန်စွမ်းသူများ ရှေ့ဆောင်အဖွဲ့မှ ဦးအောင်ကိုမြင့်က “ဒီနေ့ဖွင့်တဲ့ အမျိုးသားအဆင့် မသန်စွမ်းသင်တန်းကို လာရောက် ပြီးလေ့လာပညာဆည်းပူးပြီးသွားတဲ့ အချိန်နဲ့ အရင်ကအချိန် နှိုင်းယှဉ်ရင် အရမ်းကွာပါတယ်။ အရင်က သူတို့ ကိုယ်သူတို့ မသန်စွမ်းဖြစ်ရတဲ့အတွက် အရမ်းကို စိတ်ပျက်အားငယ်နေကြ တယ်။ ဝမ်းနည်းကြတယ်။ ဘဝကို ရင်မဆိုင်ရဲကြဘူး။ အဲလိုအတွေးတွေ ရှိတယ်။ သင်တန်းဆင်းသွားတဲ့အခါ ကျတော့ သူတို့မှာ ယုံကြည်ချက်တွေ ခိုင်မာလာမယ်။ စိတ်ဓာတ်တွေကအစ လူမှုရေးရှုထောင့်အမြင်တွေ မြင်တတ် သည်။ (သီသီမင်း)

ကမ္ဘာတီဘီရောဂါတိုက်ပျက်ရေးနေ့ ကွမ်းလုံ၌ကျင်းပ

ကွမ်းလုံ မတ် ၂၄ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကွမ်းလုံမြို့နယ်၌ ကမ္ဘာတီဘီရောဂါ တိုက်ပျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ပြည်သူ့ဆေးရုံ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ကွမ်းလုံမြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမင်းဆွေက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသိန်းမြို့က ၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ တီဘီရောဂါတိုက်ပျက်ရေးနေ့ အခမ်းအနားတွင် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ အဖွင့်မိန့်ခွန်းအား ဖတ်ကြားပြီး တီဘီရောဂါအကြောင်း သိကောင်းစရာများနှင့် ရှေ့ဆောင်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်း တင်ပြသည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဖူကြာမုန်း၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ တက်ရောက် ကြကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

သင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွင်း မှုခင်းမဖြစ်ပွားစေရန် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ပညာပေးဆွေးနွေး

ရန်ကုန် မတ် ၂၄ ၁၃၇၆ ခုနှစ် မြန်မာနှစ်သစ်ကူး အတာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလအတွင်း အများပြည်သူအနေဖြင့် စိတ်အေး ချမ်းမြေ့ပျော်ရွှင်စွာ ရေကစားနိုင်ရေး အတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်း အဖြစ် ခိုး၊ ဆိုး၊ လု၊ နှိုက်များ ဖမ်းဆီး အရေးယူခြင်းကို စီမံချက်များ ချမှတ် ကာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်အပြင်

မှူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ကာမရာဂစိတ် နိုးကြွစေသော ဆေးဝါးများသုံးစွဲခြင်း၊ ရောင်းဝယ်ခြင်းများ မရှိစေရေး အတွက် ပညာပေးဆွေးနွေးမှုများကို လည်း ခရိုင်/မြို့နယ်အသီးသီး၌ မတ် ၁၉ ရက်မှစတင်ကာ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက သက်ဆိုင်ရာ အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊

ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ စည်ပင် သာယာအဖွဲ့တို့မှ ဝန်ထမ်းများ၊ မီးသတ်နှင့် ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊ ရပ်မိရပ်ဖ များပါဝင်သော အဖွဲ့နှင့်အတူ နယ်မြေအတွင်းရှိ ဆေးဆိုင်ပိုင်ရှင် များအား တွေ့ဆုံကာ မတ် ၁၉ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ၁၄ မြို့နယ်၌ ၈၂ ကြိမ်၊ အနောက်ပိုင်း

ခရိုင် ၁၃ မြို့နယ်၌ ၄၃ ကြိမ်၊ တောင်ပိုင်းခရိုင် နှစ်မြို့နယ်၌ ငါးကြိမ်၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင် ရှစ်မြို့နယ်၌ ၃၇ ကြိမ် ပညာပေးဟောပြောခြင်းနှင့် ဆေးဆိုင်များအား ပညာပေးဟော ပြောခြင်းများကို ပြုလုပ်ဆောင်ရွက် ခဲ့သည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ အနေဖြင့် သင်္ကြန်ပွဲတော်ကာလ အတွင်း အများပြည်သူ အေးချမ်း ပျော်ရွှင်စွာ ရေကစားနိုင်ရေးအတွက် မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့မှ ဝန်ထမ်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင် ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)

မှူးယစ်နှင့် ကာမရာဂစိတ်ကြွဆေးများ မရောင်းချရန် ရှင်းလင်းဆွေးနွေး

အလုံမြို့နယ် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် အလုံမြို့နယ် မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာန၌ မြို့နယ်အတွင်းရှိဆေးဆိုင်များတွင် မှူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ကာမစိတ်ကြွဆေး၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနက တားမြစ်ဆေးအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသော ဆေးဝါးများ၊ မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသောဆေးဝါးများ ရောင်းချခြင်းမရှိစေရေးအတွက် ဆေးဆိုင်ပိုင်ရှင်များ၊ ဆိုင်တာဝန်ခံများအား အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို မတ် ၂၄ရက်က ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ခေတ္တမြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာ ကြည်သာမြင့်သိန်းက မှူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ကာမစိတ်ကြွဆေးများ၊ ကျန်းမာ ရေးဦးစီးဌာနက တားမြစ်ထားသောဆေးများ၊ မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသော ဆေးဝါးများ လက်ဝယ်ထားရှိ သို့လျှောက်ရောင်းချခြင်းများမပြုလုပ်ရေးနှင့် မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ ဦးဝင်းထွဋ်က ဆေးဝါးများ မှတ်ပုံတင်ရောင်းချရေး ဥပဒေနှင့်ပတ်သက်သည်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးထွန်းရွှေက မှူးယစ်ဆေးဆိုင်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ အသိပညာပေး ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တက်ရောက်လာသူများက သိရှိလိုသည်များကို ပြန်လည် မေးမြန်းရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားကာ အခမ်းအနားကို မွန်းလွဲ ပိုင်းတွင် ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (တင်မောင်ဦး-အလုံ)

ပန်ကာအပူလွန်ကဲရာမှ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား



ပျဉ်းမနား မတ် ၂၄ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပျဉ်းမနားမြို့ ယောက်သွား အင်းရပ်ကွက် ပျဉ်းမနား-တောင်ညို ကားလမ်းဘေး ရွှေဗန္ဓာ ထမင်းဆိုင် ဦးပြည့်ဖြိုးအောင်၏ နေအိမ်နှစ်ထပ်တိုက်အပေါ် ထပ်တွင် တပ်ဆင်ထားသော ပန်ကာအပူလွန်ကဲရာမှ ယနေ့ ညနေ ၅ နာရီ ၁၈ မိနစ်တွင် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ အဆိုပါ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရာနေရာသို့ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် တာဝန်ခံ ဗိုလ်မှူးကြီးမြင့်အောင်သန်း၊ ဒုက္ခိဏခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်လွင်ဦး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးမြို့နိုင်၊ မြို့နယ်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးကျော်ကျော် တို့နှင့်အတူ ပျဉ်းမနား မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်ခိုင် ထွန်းနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက မီးသတ်ယာဉ် ၁၀ စီးဖြင့် အချိန်မီရောက်ရှိပြီးသတ်ကြရာ ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင် မီးငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မီးလောင်ကျွမ်းမှုကြောင့် ၁၀ ပေ ၆ ပေအခန်းတစ်ခန်း၊ ပန်ကာတစ်လုံးနှင့် အဝတ်အထည်များ လောင်ကျွမ်းခဲ့ပြီး လူနှင့်တိရစ္ဆာန်များ ထိခိုက်သေဆုံးမှုမရှိကြောင်း သိရ သည်။ (ရွှေကျွဲ)

မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ
ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရွှေစံပယ်ရိပ်မွန်နေ
ဗိုလ်ကြီးရဲဝင်း(ငြိမ်း) အထွေထွေမန်နေဂျာ(ငြိမ်း)-ဒေါ်ရီရီအေးတို့၏ သားထွေး
မောင်ဟိန်းဇော်ဝင်း
B.Sc(Chemistry)
Manager MKT Construction Co.,Ltd (၈ မိုင်ရုံးခွဲ)
ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်နေ ဗိုလ်ကြီးအောင်စိုး(ငြိမ်း) ဆအတ(၄) တိုက်ကြီး-ဒေါ်တင်ဝင်းသန်းတို့၏
သမီးထွေး
မစိုးဝင်းသန္တာ
B.Tech (Arch)
Diploma in Communicative English(SCBI)
Architect MKT Construction Co.,Ltd (1/11/11)
တို့၏ ၂၂-၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် အင်းယားလိတ်ဟိုတယ် မင်္ဂလာခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သော မင်္ဂလာဧည့်ခံပွဲသို့ မင်္ဂလာ အောင်စံပယ်ပန်းကုံးများ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဆန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ချီးမြှင့်ပေးပါသော သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်သန်းသန်းအေး၊ ကိုယ်တိုင်တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်စန္ဒာထွန်း၊ CB ဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်အေးနှင့် ဇနီး ဒေါ်ဝင်းရီအေး၊ ကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်စွပ်ပစ္စည်းများ ပေးပို့ပါသော စရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ဌေးမြင့်၊ စစ်သံမှူး ဗိုလ်မှူးကြီး ကြည်ထွန်း(ငြိမ်း)နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်လှဝင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲဖြန့်ပေးပါသော မစုမြတ်မွန်၊ မင်္ဂလာလက်စွပ် ကလပ်ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မစိမ်းလှဝင်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကလပ်ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မဆုမြတ်အောင်၊ သတို့သားအရံ မောင်ဇော်မျိုးထွန်း၊ မောင်ထွန်းထက်အောင်၊ သတို့သမီးအရံ ပြူးသက်အောင်၊ ကေယုခိုင်၊ မင်္ဂလာစကားနှင့် မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင်၊ တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ် ဦးကျော်မိုးနိုင်၊ မင်္ဂလာဆွမ်းကျွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော နှစ်ဖက်မိဘဆွေမျိုး မိတ်သက်ဟုများ၊ မင်္ဂလာအခမ်း အနားမှူးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်တေး သီဆိုပေးပါသော နိုင်ငံကျော်အဆိုတော် ဟေမာနေဝင်း၊ First Music Agency နှင့် Plus Three တေးဂီတအဖွဲ့၊ မိတ်ကပ်ဆံပင် အလုပ်ပြင် မေဦးမောင်နှင့်အဖွဲ့၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံများနှင့် လက်ဝတ်ရတနာများ ချုပ်လုပ်ဆင်ခြင်ပေးပါသော (တော်ဝင်သူ) မင်္ဂလာပန်းအလုပ်ပြင်ဆင်ပေးပါသော နီနီပိုင်(ဗိုလ်ချုပ်ဈေး)နှင့် မမြတ်(မြတ်လိုက်ကာ)၊ ဓာတ်ပုံဗီဒီယိုများ မှတ်တမ်းတင် ရိုက်ကူးပေးပါသော Forever အဖွဲ့၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာ Dagon Printing၊ အင်းယားလိတ်ဟိုတယ်မှ ဝန်ထမ်းများနှင့် တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော စစ်ဘက် နယ်ဘက်မှ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ရုပ်ရှင်နှင့် ဗီဒီယိုထုတ်လုပ်သူများနှင့် အနုပညာရှင်များ၊ နှစ်ဖက်သော ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟုများ၊ ဗိုလ်လောင်းအမှတ်စဉ် (၅၉)မှ သူငယ်ချင်းများ၊ အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီ ချီးမြှင့်ပေးပါသော လူကြီးမင်းအပေါင်းတို့အား အထူးလှိုက်လှစွာ ကျေးဇူးဥပကာရ တင်ရှိပါသည်။
နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် မောင်ဟိန်းဇော်ဝင်း-မစိုးဝင်းသန္တာ

မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသော တိုင်းရင်းဆေးဝါးဖြစ်၍ အများပြည်သူများ သုံးစွဲရန်မသင့်လျော်ကြောင်း ကြေညာခြင်း
၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် အရည်အသွေးစစ်မှန်ကောင်းမွန်ပြီး ဘေးဥပဒ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းကာ အကျိုး အာနိသင်ရှိသော တိုင်းရင်းဆေးဝါးများကို အများပြည်သူတို့ သုံးစွဲနိုင်ရန် စဉ်ဆက်မပြတ် စနစ်တကျစစ်ဆေးလျက်ရှိပါ သည်။
၂။ ယင်းသို့စစ်ဆေးရာတွင် ဈေးကွက်အတွင်းရောင်းချလျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ တိုင်းရင်းဆေးဝါးများသည် တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသည့် တိုင်းရင်းဆေးဝါးများဖြစ်သဖြင့် စစ်မှန်အစွမ်းထက်မှုကို အာမခံချက် မပေးနိုင်သည့် ဆေးဝါးများဖြစ်ကြောင်း၊ အများပြည်သူများ သုံးစွဲရန်မသင့်လျော်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
စဉ် ဆေးဝါးအမည် ထုတ်လုပ်/ဖြန့်ချိဌာန
၁။ မြင်းပျံအမှတ်တံဆိပ် အကိုက်အခဲပျောက် ဆေးကြီး ဖော်ပြထားခြင်းမရှိပါ။
၂။ တောရှောက်လိမ်းဆေး K ရုံ (၆) ဈေး(၂)၊ မြစ်ကြီးနားမြို့။
၃။ စပါယ်ရှယ်အမှတ်တံဆိပ် အဆုတ်ရောဂါ ဆေးကြီးနှင့်ရင်ကျပ်ပန်းနာပျောက်ဆေးကြီး K ရုံ (၆) ဈေး(၂)၊ မြစ်ကြီးနားမြို့။
၄။ ခြင်္သေ့အမှတ်တံဆိပ် သွေးဆေး နန္ဒဝန်ရုပ်၊ ညောင်ရွှေ။
၅။ အင်းလေးမယ် အမှတ်တံဆိပ် အသားလှသွေးဆေး နဂါးနှစ်ကောင်ဆေးတိုက် (လိပ်စာတိကျစွာဖော်ပြထားခြင်းမရှိပါ။)
၆။ မြန်မာသမားတော်ကြီးဦးကိုရ အမှတ်တံဆိပ် သူငယ်နာအူအပုပ်ကျလေလယ် ကလေးဝ ဆေးကြီး ဇေယျာချောင်ရုပ်၊ ကသာမြို့။ ဈေးရုံ(၇) ဆိုင်ခန်း အမှတ် ၃/၄၊ ဈေးအတွင်း၊ မြောက်ဘက်တိုက်တန်း၊ ကသာမြို့။
၇။ ငွေပျိုင်းဖြူ အမှတ်တံဆိပ် ကျောက်ကပ်ဆေး အမှတ်(၁၃)၊ ရပ်ကွက်(၃)၊ ရွှေစက်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့။
၈။ အဆစ်အမြစ်ရောင်ကိုက်ခြင်း၊ လေးဖက်နာ ပျောက်ဆေး အမှတ်(၆၃)၊ မြို့မရုပ်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့။
၃။ အများပြည်သူတို့အနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနတွင် မှတ်ပုံတင်ထားခြင်း မရှိသော တိုင်းရင်းဆေးဝါးများကို ဝယ်ယူခြင်းမပြုကြရန်နှင့် တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနတွင် မှတ်ပုံတင်ထားသော ဆေးဝါးများကိုသာ စူးစမ်းဝယ်ယူသုံးစွဲရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
၄။ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးသည့်လုပ်ငန်းများနှင့် ဆေးဝါးရောင်းချသည့် ဆေးဆိုင်များသည် တိုင်းရင်းဆေး ပညာဦးစီးဌာနတွင် မှတ်ပုံတင်ထားခြင်းမရှိသော တိုင်းရင်းဆေးဝါးများ၊ ဆေးဝါးအတုများ၊ စံမညီတိုင်းရင်းဆေးဝါး များအား ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်း လုံးဝမပြုလုပ်ရန်နှင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါက တိုင်းရင်းဆေးဝါးဥပဒေပုဒ်မ (၃၁)၊ (၃၂)အရ တရားစွဲဆိုအရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အသိပေးထားသည်။ (ကြေးမုံ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဒေသပွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှု ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု

ဒီးမော့ဆို မတ် ၂၄

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ပွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ကျေးလက်ဒေသ ပွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှ ကျေးလက်လမ်း၊ တံတားများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ကယားပြည်နယ် ဒီးမော့ဆိုမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဇေညီနေောင်ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကျေးလက်လမ်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေအထား အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်နော်မေရီယန်၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်လှိုင်၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးမှုအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ပွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးမျိုးနိုင်တို့ က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လက်ဒေသပွံ့ဖြိုးရေးအတွက် လမ်း၊ တံတားများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဝါဘန်းပလို-လှိုင်နန်းဖ မြေသားလမ်းအရှည် ၄ မိုင်အား ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၅၂ ဒသမ ၃ သန်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ လိုဘာခို-ခူးပရာ ကျောက်ချောလမ်း အရှည် ၆ မိုင်ကျော်အား ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၃၄၇ ဒသမ ၃ သန်းဖြင့်လည်းကောင်း ဖောက်လုပ်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင်လိုပူဒေါ်ဆီးအီ -လိုပူဒေါင်းဆောင် ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းအရှည် ၁ မိုင်ကျော်အား ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၇၈ ဒသမ ၅ သန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ လွီးကထီ-ဒေါ်ရောက်ခူကျောက်ချောလမ်းအရှည် ၁ မိုင်အား ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ် ၄၉ ဒသမ ၆ သန်းဖြင့်လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါလမ်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ကျေးရွာ ၁၁ ရွာမှ လူဦးရေ



၅၄၄၀ အတွက် တစ်ရွာနှင့် တစ်ရွာ ပြီး ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး၊ လာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သွားလာရေး လွယ်ကူချောမွေ့စေ စီးပွားရေးကဏ္ဍများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရိရယ်

မော်လူးမြို့တွင်လျှပ်စစ် အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

မော်လူး၊ မတ် ၂၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အင်းတော်မြို့နယ် မော်လူးတွင် လျှပ်စစ်အန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးအတွက် ဟောင်းနွမ်းဆွေးမြည့်နေသည့် သစ်သားတိုင်၊ သစ်သားလက်တန်းများကို အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်းနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်ကြိုးများနှင့် မလွတ်သည့် သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများကို မော်လူးမြို့နယ်လျှပ်စစ်မှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မော်လူးဒေသအတွင်း သွယ်တန်းထားသည့် ၄၀၀ V ဓာတ်အားလိုင်းများရှိ ဆွေးမြည့်သစ်သားဓာတ်တိုင်များနှင့် သစ်သားလက်တန်းများအား မြေဝင်အနက် ၅ ပေခွဲ အမြင့် ၂၄ ပေရှိ ၉ မီတာ ကွန်ကရစ်ဓာတ်တိုင်များဖြင့် တစ်တိုင်နှင့် တစ်တိုင် ၁၂၀ ပေခြားကြားဖြင့် လဲလှယ်ခြင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်တိုင်များ မရှိသေးသည့် နေရာတွင် အသစ်စိုက်ထူခြင်းများကို လိုင်းကြိုးဆွဲခြင်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် အိမ်၊ ရုံးတို့တွင် အသုံးပြုနေသည့် လျှပ်စစ်ဝါယာကြိုးများ ဟောင်းနွမ်း ပေါက်ပြဲနေခြင်းများကို အိမ်ရှင်များနှင့် ညှိနှိုင်းကာ အသစ်လဲလှယ်ပေးခြင်းနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်ကြိုးများနှင့် မလွတ်သည့် သစ်ပင်သစ်ကိုင်းများကိုလည်း ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းများကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ကြောင်း မော်လူးမြို့နယ် လျှပ်စစ်မှူး ဦးမောင်မောင်ငြိမ်းကပြောသည်။

တမူးခရိုင်အတွင်းရှိ စာကြည့်တိုက်များ ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေးဆွေးနွေး

တမူး၊ မတ် ၂၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တမူးခရိုင်အတွင်းရှိ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့စာကြည့်တိုက်များ၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်ရှင်သန်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် စာကြည့်တိုက်များ ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၀ ရက်နံနက် ၉ နာရီက တမူးမြို့ အမှတ် (၁)အခြေခံပညာမူလတန်း(လွန်)ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြသည်။

ခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးတွာလ်ဆွင်းဗန်က စာကြည့်တိုက်များ ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ရာ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးထန်လှန်းနာနှင့် ဦးမြင့်အောင်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်အားပေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ပြုလုပ်ရာ တမူးမြို့နယ်နှင့် ခမ်းပတ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ ၄၂ ခုမှ စာကြည့်တိုက်မှူးများ၊ ပညာရေးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများနှင့် ဝါသနာရှင်များစုစုပေါင်း ၆၀ တို့ဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ ဆွေးနွေးမှုတွင် စာကြည့်တိုက်ပညာရပ်ဆိုင်ရာမိတ်ဆက်ခြင်း၊ စာကြည့်တိုက်ဖွဲ့စည်းပျိုးထောင်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲခြင်း၊ စာအုပ်မျိုးတူစုအလိုက် ဘာသာရပ်ခွဲခြားခြင်း၊ စာအုပ်ငှားရမ်းထိန်းသိမ်းခြင်း၊ စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှု လုပ်

ငန်းများစွမ်းဆောင်မှုမြှင့်တင်ခြင်းနှင့် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ စာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ အကြံပြုချက်များအား ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အလားတူ တမူးခရိုင် မြို့သစ်မြို့၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းတွင်လည်း မတ် ၂၃ ရက်က မြို့ပေါ်ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများနှင့် ကျေးရွာ ၁၈ ရွာမှ စာကြည့်တိုက်တာဝန်ခံတို့ဖြင့် စာကြည့်တိုက်များ ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ရင်းတွင်းသား(ပြန်/ဆက်)

ခင်မောင်ဆွေ

လျှပ်စစ်နှင့်သို့ ၂၀၁၅ခုနှစ် အောက်တိုဘာတန်းခွဲသို့ ပညာတော်သင်သွားရောက်လိုသူများအတွက် အထူးဝန်ဆောင်မှု

၂၀၁၅ခုနှစ် ပညာသင်နှစ်၏ အောက်တိုဘာတန်းခွဲသို့ ပညာသင်ရင်း အချိန်ပိုင်းအလုပ် လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် လျှောက်လွှာများ စတင်လက်ခံနေပြီဖြစ်ရာ အထူးဝန်ဆောင်မှုများ အနေဖြင့် ပညာသင်ဝန်ဆောင်မှု၊ လေယာဉ်လက်မှတ် လက်ဆောင်ပေးခြင်း အစရှိသည့် အခြားဝန်ဆောင်မှုများကိုလည်း အထူးစီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

အသေးစိတ်မေးမြန်းလိုပါက အောက်ပါဆက်သွယ်ရန်ဝိပ်စာသို့ လာရောက်မေးမြန်းပုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

Building No. A-3-2, Room (102), Myanmar Gonyi Housing, Upper Pansodan Road, Mingalar Taung Nyunt Township, Yangon, Myanmar. Tel : (95-1) 393370, 09-421147070. Email : tokyo.fukushi.myanmar@gmail.com

လူဦးရေအကန့်အသတ်ရှိပါသည်။

FREE ENTRY

ဩစတြေးလျပညာရေးကို စိတ်ပါဝင်စားသူများမပျက်မကွက် လာရောက်လေ့လာသင့်သည့် ပညာရေးပြပွဲကြီး

- အနာဂတ်အတွက် ဩစတြေးလျနိုင်ငံတွင် ဆက်လက်ပညာသင်ကြားရန် ထိပ်တန်းတက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ် များမှကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တိုက်ရိုက်လာရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ခြင်း။
- ၎င်းတို့ ကျောင်းများတွင် သင်ကြားနိုင်သည့် ဘာသာရပ်များအကြောင်း၊ ဝင်ခွင့်လိုအပ်ချက်များကို လေ့လာသိရှိနိုင်ခြင်း။
- ဩစတြေးလျအစိုးရမှ ရရှိသည့် Australian Awards Scholarshipများအကြောင်းနှင့် တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ် များမှပေးသည့် ပညာသင်ဆုများအကြောင်းကို သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်များကို ကိုယ်တိုင် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

Students who apply on that day are entitled to 6 Months OSHC Fees & other prizes +chance to win IPAD.
*** Please bring your passport, educational documents for offer letter***

Organized by **AVSS**

28th March 2015 (Saturday) 9 A.M - 4:30 P.M
BALLROOM, PARKROYAL HOTEL, YANGON

For More Information: No.127(A), 1 st Floor, West Shwe Gone Daing Rd, Bahan Tsp, Yangon, Myanmar. Tel:(95 9) 45000 6944, 45000 6955



ကြေးမြို့

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့ ဝယ်ယူရန် ဝယ်ယူသူများအတွက် ဖော်ပြချက်

အလုပ်သမားများအတွက် အလုပ်အကိုင်အခြေအနေအထား စာရွက်စာတမ်းများ

Table with 4 columns: Item Name, Quantity/Unit, Price, and Remarks. Lists various items like rice, oil, and household goods.

Table with 4 columns: Item Name, Quantity, Price, and Remarks. Lists various items like rice, oil, and household goods.

မှတ်ချက်။ ။ မျှားဝယ်ရေးအဖွဲ့သည် ဖြစ်ပေါ်လာသော ပြဿနာများကို ပြင်ဆင်ပေးခြင်းဖြစ်ပြီး အလုပ်သမားများအား အလုပ်အကိုင်အခြေအနေအထား စာရွက်စာတမ်းများကို ပြန်လည်ပေးပို့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

NICE ENGLISH LANGUAGE ACADEMY. B.A. (Hons): (English)(YU), M. Phil. (English), M.A. (TEFL), Dip. Eng (TEFL)၊ အင်္ဂလိပ်စာပညာအရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့ ဝယ်ယူရန် ဝယ်ယူသူများအတွက် ဖော်ပြချက်

Table with 4 columns: Item Name, Quantity/Unit, Price, and Remarks. Lists various items like rice, oil, and household goods.

STI MYANMAR UNIVERSITY. Diploma in Human Resources Management. ENROLL NOW!

Block -10, Phase-III, MICT Park, University Hlaing Campus. STI Campus. Tel: 507151/52, 377988, 507048, 0931702299

ဟစ်တလုံး: ဘလ်ဒေအာန် မဟတ်ရ. နှင့် ဟောင်ဟစ် ဖေ့ဒီကောင်စီ

Taw Win Centre Happy Myanmar New Year (Thingyan festival) & Special Promotion Discount April 9 to 12 2015. တော်ဝင်စင်တာ မြန်မာနှစ်သစ်ကူးကာလ သင်္ကြန်အကြို

သင်ကြားပို့ချရေး၊ ရုပ်ဝတ်ပစ္စည်းများလုပ်သားပြည်သူများသို့ပို့ချရေး

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်တော်ယာဉ်လုပ်ငန်းပေါင်းစုံထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီ(အဝေးပြေး)သည် မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ အောင်မင်္ဂလာအဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်းနှင့် လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ဒဂုံစုရာအဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်းများတွင် ရှိပြီးသားသို့လက်ကား ပုဂ္ဂလိကအဝေးပြေးခရီးသည်တင်ယာဉ်လိုင်းများအား ကြီးကြပ်လျက်ရှိပါသည်။

မော်တော်ယာဉ်လုပ်ငန်းပေါင်းစုံထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီ(အဝေးပြေး) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန အလုပ်သင်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနနှင့် လစာခွန်(၉၀၀၀၀-၁၀၀၀၀-၉၀၀၀၀) ခံစားခွင့်ရှိသည့် အလုပ်သင်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ ရာထူးအတွက် ၁၆-၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်ခဲ့သော ရေတွေးအောင်မြင်သူ(၃၂၉)ဦး၏ ခုံအမှတ်များအား အောက်ပါအတိုင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာလိုက်သည်။

ဆရာကျေး (WISDOM VILLAGE) - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (Essay & Letter) - တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းပြီး 4-Skills (အစီစဉ်) - SAT / IELTS / TOEFL - Writing / Speaking

တရုတ် ENGLISH Conversation Practice ကောားပြောရုံပဲဆိုရင် Sayar.Yang ပြောလိုပြီးပြောမတတ်သူ ပြောတတ်ပြီးပြောထွက်သူအတွက် စကားပြောလေ့ကျင့်သင်တန်း

FLL Fully Light Travels & Tours Co.,LTD B-801,Dagon Center 1,Bargarya Road,Myaynigone 2015 သစ်နှစ်တွင် ပေးစာပေးကောင်၊ ထုတ်ဝေသည့် အချိန်များ

EASTERN SHINING STAR Travels & Tours မြန်မာ ယူ ၂၀ အသင်း၏ ဂုဏ်ယူခွင့်ရ မထေးသုံး ပါဝင်ကစားမည့် နယူးဒီလပ်နိုင်ငံတွင်ကျင်းပသည့် ကမ္ဘာ့စားပြိုင်ပွဲကို သွားရောက်ကြည့်ရှုမည့် ငဘာလှ၊ ဝိသုဒ္ဓိတရား၊ အတွက် မြန်မာ-နယူးဒီလပ်ခရီးစဉ်

PUN HLAING HOSPITAL အလှအပနှင့်အစင်ပြုစင်မှုဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုအထူးအစီအစဉ် မတ်လ၊ ဩဂုတ်၊ ဧပြီ၊ နိုဝင်ဘာ

အညောင်းထိုင်ခြင်းသည် ကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။ လမ်းပျောက်ပါ ဆန္ဒမရှိဘဲ ဘောက်ပါ ဆီးဝမ်းလေမှန် ပေါ့ပါးကျန်းမာမည်

ကြေးမုံ

NEW MOTION Travels & Tours
အနာဂတ် အနာဂတ်အတွက် အနာဂတ်အတွက် အနာဂတ်အတွက်

ဧည့်သည်အဖြစ် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်

● မြောက်ဦး - April; 13	● ထားပယ်-ကန်ချောင်းပျံ - April; 13	အမှတ်-16 ကျွန်းတောင်လမ်း၊
● ပုဂံ - April; 12,13,17	● ဓဋ္ဌစောင့် - April; 13,15	စမ်းလောင်း Ph: 527 922,
● မိုးကုတ် - April; 13	● ငပလီ - April; 13,15	538 811, 09-731 48922,
● ပုဂံ-ရွှေစက်တော် - April; 13	● မန္တလေး-တောင်ကြီး - April; 12	09-4925 2911, 4925 2922.
● ပုဂံ-တောင်ကြီး - April; 11,12	● အလောင်းတော်ကဿပ - April; 17	
● မန္တလေး - April; 14,17	● တောင်ကြီး - April; 11,12,13,17	

POPULAR STAR Travel & Services

ရန်ကင်းအပြင် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်

တောင်ကြီး - အင်းငပ - ပင်းစာယ ကလေး - ထိုက်သစ် - ငပတော်ကဏ္ဍ	မန္တလေး - ပင်းကျွန်း ပြင်ဦးလွင် - စစ်ကိုင်း
Mar 26 - 130000 ကျပ် Apr 11,12,13,17 - 190000 ကျပ်	Mar 26 - 130000 ကျပ် Apr 12,17 - 150000 ကျပ်

● Scania (2+2) Bus, 3 Stars Hotel, Restaurants

Wonderful Days Travels & Tours

● တောင်ကြီး ခရီးစဉ် Mar- 26, Apr- 12, 13, 17	● ပုဂံ - တောင်ကြီး Apr- 13
● အလောင်းတော်ကဿပ ခရီးစဉ် Mar-26, Apr-12	● မန္တလေး - တောင်ကြီး Apr- 12
● မော်လမြိုင် ခရီးစဉ် Apr- 17	

အမှတ်(၂၂)မြေညီထမ်း၊ ငပလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊
Ph: 220 905, 09 731 93 262, 09 731 78 716.

အမှတ် ၄၄ | ပထမထပ် | နှံ့သာလမ်း၊ ဌာနချုပ်တွင်၊ အလုံမြို့နယ်၊
Ph : 01 2301866 , 09 5129134, 09 254007909, 09 799676523

OD TOUR Oriental Dragon Travels & Tours Co.,Ltd. Since 1997

ခြင်္သေ့၊ ဆူရား၊ နဂါး၊ အဝန်းမြေ ခရီးစဉ်များ

တောင်ကြီးအင်းငပ	April 12, 13,17,18,May..	ထားပယ်(ရွှေတိုက်)တောင်စတန်... Mar 26, April 12,..May..
ပုဂံပုဂံပုဂံပုဂံ	April 13,17,18,May..	
မန္တလေးမင်းကျွန်းမြင်ဦးလွင်	April 13,17,18	ပုဂံမန္တလေးမြင်ဦးလွင် April.12
အလောင်းတော်ကဿပ	April 12, 13,May..	တောင်ကြီးပုဂံ April.12
မန္တလေးမုဆယ်ရွှေလီ	April.11,12,13	တောင်ကြီးမန္တလေး April.12
ဘားအံမော်လမြိုင်ကျိုက္ခမီ	April.13	ပုဂံပုဂံပုဂံပုဂံ April.12
တောင်ကြီး+လှိုင်တော်	April.13,..May..	အလောင်းတော်ကဿပ April.12

ဖုန်းနံပါတ်များ: Ph: 01-536855, 523187, 526349, 504808, 09-420240570, 09-5187045

Konica ချော့စု WEDDING DRESS PHOTO STUDIO

အမှတ်(၁၃၄)၊ ဆူးလေဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်းတိုင်း၊ မီးသတ်ရှေ့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
Tel:01 256251, 01 372292

မင်္ဂလာ
ခါတ်ပုံ၊ ဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်

ဘွဲ့
ခါတ်ပုံ၊ ဝတ်စုံ၊ မိတ်ကပ်

(ကျွန်တော်တို့ကြိုးပမ်းအားထုတ်နေတာ သင်လှဖို့)

GETC Since 1997

သင်တန်း၊ အခြားသင်တန်း၊ အင်္ဂလိပ်စကား၊ မြန်မာစကား၊ အင်္ဂလိပ်စကား

2015 March Intake အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ

ဖုန်းနံပါတ်များ: 537895, 502775
တာဝန် 549590, 09254148006
www.getc-languageschool.com

ဦးဇော်မြင့် B.A (Korean) Y.U.F.L

ကိုယ်တိုင်ဦးစီးသင်ကြားသော

“**ကိုရီးယားဘာသာ**” အထူးသီးသန့်သင်တန်းကျောင်း

E.P.S TOPIK ဖြေဆိုမည်သူများအတွက် အခြေခံတန်းခွဲသစ်ကို (၃-၄-၂၀၁၅)တွင် ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ လစဉ်တန်းခွဲသစ်များရှိပါသည်။

အမှတ်(၆၈)၊ အခန်း(A4)၊ ၄လွှာ၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်း-အင်းစိန်လမ်းမ၊ စံရိပ်ငြိမ်မှတ်တိုင်ရှေ့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဖုန်း-၀၉ ၅၁၀၁၁၂၅၊ ၀၉ ၅၁၇၈၇၀၅၊ ၀၉-၄၃၀၉၇၅၁၄

Wealthy Palace Condominium

From 20.3.2015 မှ 31.3.2015 ထိ ၃ ထပ်ကွမ်း ကံစမ်းခွင့်

- 1026 စတုရန်းပေ (19' x 54') (10' အမြင့်)
- Pile Foundation (Myanmar V-Pile)
- Ready Mixed Concrete
- 8 ယောက်စီးဓာတ်လှေကား (KONE Brand)
- Master Bedroom 1 ခန်း + Single 1 ခန်း
- Dinning & Kitchen Room ကြေးပြားအပြည့်ခင်း၊ အပြည့်ကပ်
- Kitchen Counter+ Steel Basin 1 လုံး
- Bathroom & Toilet 2 ခန်း ကြေးပြားအပြည့်ခင်း၊ အပြည့်ကပ်
- Central ရေပေးဝေမှုစနစ် (အဝိစိ + ကျိုးဖြူ)
- လုံခြုံရေး CCTV ကင်မရာ + မီးစက် ၁ လုံး
- Original သံချောင်း၊ SCGဘိလပ်မြေ၊ ပေါက်စက်အုတ်
- Power Line & Lighting Line နှင့် အရည်အသွေးမီ မီးကြိုးများဖြင့် အသုံးပြု တည်ဆောက်ပါသည်။

၅ ခန်းသာတောင်ရောင်းချပါမည်။ (ဦးကျေးစနစ်)

အမှတ် ၁၊ ငပစာလမ်း၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။

အဆင့် ၂၀ မြောက်အထိရောက်သည်။

ဝယ်ယူ(၅)ဦးအတွက် 2009 Honda Fit 1 ဧ

ဝယ်ယူ(၅)ဦးအတွက် လာမယ့်ဝက်စမ်းခွင့်

- ခွေ ဝက်သား
- 32" LED Sony TV
- 2 Door Refrigerator
- Air Cooler
- Water Cooler and Heater

ပထမဆုံးဝယ်ယူ(၃)ဦးအတွက် iPhone 6 - 1 လုံးစီ

၂၄ နာရီ ဘဏ်ကုသရေးဌာန

ရုံးခန်း - အမှတ် ၁၀၅၂/က၊ အင်းဝလမ်း၊ (သုမင်္ဂလာလမ်းအနီး)၊ ၆ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ Ph- 09 8650304 , 09 799995588 , Hot Line- 09 73201349 , 09 420023213



နှစ် (၇၀) ပြည့် “တပ်မတော်နေ့” ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် မြဝတီဘဏ်လီမိတက်၏ (၇၀) ဘဏ်မြောက် “ ကျိုင်းတုံ ” ဘဏ်ခွဲ ကို

ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း၊ ကျိုင်းတုံမြို့နယ်တွင် ၂၅. ၃ .၂၀၁၅ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ၌
ဖွင့်လှစ်ပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် ဘဏ်လှုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများကို
ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်း
မိတပြည်သူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

လုံခြုံလျှို့ဝှက် ဆောင်ရွက်မြန်မှန် မြဝတီဘဏ်

ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ

မြဝတီဘဏ်လီမိတက် (ကျိုင်းတုံ)

တိုင်းအားကစားဇုန်မနှင့် တြိဂံဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အနီး၊

တာချီလိတ်-ကျိုင်းတုံလမ်းမကြီး၊ ကျိုင်းတုံမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း။

ဖုန်း - ၀၈၄ ၂၂၅၄၀ ~ ၄၂

ဖက်(စ်) - ၀၈၄ ၂၂၆၄၀ ~ ၄၁

ဂန္ထဝင်ရွှေပုဂံ
Travels & Tours

No.67, Baho Rd,Sanchaung Township,
Ph: 01-500191,519292,519293,510491,
519360,09-252281456, 09-73003772
81 Rd,Bet 33 x 34 Street, Mandalay
Ph: 09-73013856,09-31693339

* ဝေဖုန်းများအားလုံး
4 Star Hotels နှင့် All Included

ဝန်ကောက်	(၆)ရက် USD 720	ရုက္ခား	(၉)ရက် USD 4400
ဝန်ကောက်+ဖူးခတ်	(၆)ရက် USD 1100	နော်ဝေး+ဆွီဒင်+ဒိန်းမတ်+ဖင်လန်	(၁၂)ရက် USD 5300
စင်ကာပူ	(၅)ရက် USD 1000	ဒုဘိုင်း+အဘူဒါဘီ	(၇)ရက် USD 1950
စင်ကာပူ+မလေးရှား	(၈)ရက် USD 1400	ဥရောပနိုင်ငံကြီး (၈) နိုင်ငံ	(၁၅)ရက် USD 4800
ဘာလီ+ဂျေဂျာကာတာ	(၅)ရက် USD 1250	အမေရိကန် (၁၆)ရက် USD 6700 /	(၂၀)ရက် USD 7700
မော်လဒိုက်	(၅)ရက် USD 1700 (၄၀၆)		
သီရိလင်္ကာ	(၇)ရက် USD 1400		
ပီကင်း+ရှန်ဟိုင်း+ကွမ်မင်း	(၈)ရက် USD 1800		
ဟောင်ကောင်+ကွမ်ကျိုး+မကာအို	(၈)ရက် USD 1700		



ဘာလီ ယခင်ဈေး USD 1100

ယခုဈေး USD 980

Last Call Sale

“အထူးဝန်ဆောင်မှုများ”

- * နယူးယောက်မြို့ 4 Star ဟိုတယ်၊ မက်ဟန်တန်ရပ်ကွက်တွင် (၃ ည) တည်းခိုမည်။ Time Square မှ 5 min; walking distance
- * LA မြို့တွင် 4 Star ဟိုတယ်၊ ဟောလိဝုဒ်ရပ်ကွက်တွင် (၃ ည) တည်းခိုမည်။ Kodak Theatre မှ 3 min; walking distance
- ဖြစ်သောကြောင့် အလွန်စည်ကားသော Hollywood Boulevard လမ်းမကြီးတွင် ဓနပိုင်စိတ်ကြိုက်လျှောက်လည်နိုင်မည်။
- * မကာအိုမြို့တွင် နာမည်ကျော် 5 Star ကာစီနို Venetian ဟိုတယ် တွင် (၁ ည) တည်းခိုခွင့် နှင့် အမည်ပေါင်း (၁၀၀) ကျော် ပါဝင်သော နံနက်စာဘုခေးစားသုံးခွင့်။
- * ပီကင်းမြို့တွင် Shopping Mall များ/ Departmental Store ဆိုင် များဖြင့် စည်ကားသော Wangfujing စရိယာရှိ 5 Star ဟိုတယ် တွင် (၃ ည) တည်းခိုခွင့်။

STRATEGY FIRST
shaping you for sustainable edge



public relations လုပ်ငန်းတစ်ခု အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုနှင့် ဆက်စပ်မှုရှိသော အရာအဖွဲ့များနှင့် အပြန်အလှန်နားလည်မှုနှင့် ကောင်းသော ဆက်စပ်မှုတည်ဆောက်ခြင်းပညာ

single subject diploma in
ICM public relations

Course Contents

- Strategic Public Relations
- External Public Relations Activities
- Corporate Identity & Image
- Corporate Social Responsibilities
- Financial & Investor Public Relations
- Governmental Relations & Lobbying
- Corporate Advertising
- Issue Management
- Crisis Communication
- Media Relations
- Marketing Public Relations
- Research Design for PR

မတ်လ ၂၀ ရက်
(သောကြာနေ့)
အထန်းစသည်။

Lecturer: U Aung Chit Khin
Fridays - 6 to 8:30 PM | March to End of August
Program Fees: 345,000 k + ICM Exam Fees

Institute of Commerical Management မှ စတင်ပို့ချသော အောင်မြင်သော ICM Single Subject Diploma in Public Relations ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

single subject diploma in
ICM sales & sales mgt

Course Contents

- Development & Role of Selling
- Sales Strategies
- Consumer Behaviour
- Organisational Buyer Behaviour
- Personal Selling Skills
- Key Account Management
- Relationship Selling
- Direct Marketing

- Sales Responsibilities & Preparation
- Internet & IT Applications in Sales Mgt
- International Selling
- Law & Ethical Issues
- Recruitment & Selection for Sales
- Motivation & Training
- Organisation & Compensation
- Sales Forecasting & Budgeting
- Sales Force Evaluation

မတ်လ ၁၇ ရက် (အင်္ဂါနေ့) အထန်းစသည်။

Lecturers - U Aung Chit Khin, MBA (Nottingham)
& Dr. Daw Ohnmar Myint, Ph.D (Delhi)
Tuesdays - 6:00 to 8:30 PM | March to end of August
Program Fees - 345,000 Kyat + ICM Exam Fees

Institute of Commerical Management မှ စတင်ပို့ချသော အောင်မြင်သော ICM Single Subject Diploma in Sales & Sales Management ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါအဖွဲ့များကို အထောက်အကူပြုပေးရန် အဖွဲ့အစည်းများကို အထောက်အကူပြုပေးရန်

CALL NOW: 09 250717166-68





၂၀၁၅ ခုနှစ်

POLO CLUB (ASIA) RESIDENCE

၏ မြန်မာ့နှစ်သစ်ကူးအတာသင်္ကြန်
ရေကစားမဏ္ဍပ်နှင့် ဖျော်ဖြေတင်သက်မှု အစီအစဉ်များ



ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ လေးထောင့်ကန်လမ်း နဲ့ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်းထောင့်က **POLO CLUB (ASIA) RESIDENCE** ဖျော်ဖြေရေးစင်မြင့်ထက်မှာ သင်္ကြန်ကာလအတွင်း **Immortal (Music Band)** နဲ့အတူ **ချစ်ကောင်း၊ ရင်ပို၊ အိမ်ကပ်၊ R တနည်း၊ ကော်နို၊ ဖြူဖြူကျော်သိန်း** စတဲ့ နိုင်ငံကျော် အဆိုတော်များရဲ့ သီဆိုဖျော်ဖြေမှုများ၊ ထိုင်းနိုင်ငံရဲ့ **No.1 Beat Box** ပညာရှင် **WA ...** နဲ့ **SA CREW STREET DANCER** များရဲ့ ဖျော်ဖြေမှု အစီအစဉ်များ၊ ထိုင်းနိုင်ငံမှ နာမည်ကျော် အမျိုးသမီး **DJ** များရဲ့ မြူးကြွတဲ့ သံစဉ်များနဲ့ နေ့စဉ် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ထူးခြားတဲ့ **STAGE** အပြင်အဆင် နဲ့အတူ တစ်နေ့တာလုံး ရေစိုနေချင်သူတွေအတွက် ရေကူးကန် နဲ့ ပျော်ရွှင်ဖွယ် **FOAM PARTY** များကိုလည်း ထည့်သွင်းထားပါတယ်။ **ဟောင်ဟောင်အေး နဲ့ သန်းထွဋ်** တို့ရဲ့ **Dream Boat** အဖွဲ့မှ စီစဉ်ပြီး **POLO CLUB (ASIA) RESIDENCE** ရဲ့ **BRAND AMBASSADOR** ဖြစ်တဲ့ အကယ်ဒမီ **ငြိမ်းစိန်** လည်း ရိုနေမှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် သင်္ကြန်ကာလမှာ အားလုံးပဲ ကြွရောက် အားပေး ချီးမြှင့်ကြပါရန် နွေးထွေးပျူငှာစွာ ဖိတ်ခေါ်လိုက်ပါတယ်။ ယနေ့မှစ၍ **POLO CLUB (ASIA) RESIDENCE** ရဲ့ **SALES GALLERY** သို့ လာရောက်လေ့လာ ကြည့်ရှုသူတိုင်းကို မနက် (၉) နာရီမှ (၁၁) နာရီ၊ နေ့လည် (၂) နာရီမှ (၅) နာရီ အချိန်များအတွင်း သင်္ကြန်လက်ဆောင်များ ပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးလိုက်ပါတယ်။



၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက် ဆွေးနွေးအတည်ပြု

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး စာမျက်နှာ - ၅

ကလေးဝမြို့နယ်တွင် ပြည်သူများလွတ်လပ်ရေးအနှစ်သာရရှိစေရေးနှင့် အပန်းပြေစေနိုင်ရေးအတွက် စီမံဆောင်ရွက်ထားရှိပြီးဖြစ်

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး စာမျက်နှာ - ၅

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ဆွေးနွေး

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး စာမျက်နှာ - ၅



မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း မြဝတီအသင်းဘက်သို့ ထိုးဖောက်တိုက်စစ်ဆင်နေစဉ်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း မြဝတီကို အနိုင်ရ

သတင်းနှင့်တတ်ပုံ-ချစ်ကိုကို

၂၀၁၈ ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲ အင်ဒိုနီးရှားလက်ရွေးစင်အသင်းတို့နှင့် ခြေစမ်းပွဲများအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် MNL-2 ပထမတန်းကလပ် မြဝတီအသင်းတို့သည် ယနေ့ညနေပိုင်းက သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားသည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း - နှစ်ပိုး
မြဝတီ - ဝိုးမရီ

ကျော်ကိုကို၊ ခင်မောင်လွင်၊ ဒေးဗစ်ဒန်း၊ ရန်အောင်ကျော်တို့ဖြင့် လူစုံခဲ့သည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း၏ ပထမခြေစမ်းပွဲမှာ နိုင်ပွဲရယူနိုင်ခဲ့သည်။ မြဝတီအသင်း၏ ခြေစမ်းပိုင်းကြောင့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း အသာရခဲ့သော်လည်း ကစားပုံအရ လိုအပ်ချက်များရှိနေသေးသည်ကို တွေ့ရသည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းမှာ ပွဲစတင်ကတည်းက ခြေအသာဖြင့် ကစားနိုင်ခဲ့ပြီး မြဝတီအသင်းမှာ စာမျက်နှာ ၁၃ ကော်လံ ၂ သို့ ○

လက်ပံတန်းပြစ်စဉ်တွင် ဥပဒေနှင့်အညီ ခေါ်ယူထိန်းသိမ်းစစ်မေးခွဲသူများအား မိဘအုပ်ထိန်းသူများထံ ပြန်လည်အပ်နှံ

နေပြည်တော် မတ် ၂၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လက်ပံတန်းပြစ်စဉ်မှ ဥပဒေနှင့်အညီ ခေါ်ယူထိန်းသိမ်းစစ်မေးခွဲသူများအနက်မှ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်များတွင် အမှန်တကယ် ပညာသင်ကြားနေသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို စိစစ်၍ ၂၈ ဦးကို ဆက်လက်ပညာသင်ကြားနိုင်ရေး သက်ဆိုင်ရာဒေသအသီးသီးရှိ မိဘအုပ်ထိန်းသူများထံ ပြန်လည်အပ်နှံလွှတ်ပေးခဲ့ရာ မတ် ၁၇ ရက်အထိ သတင်းထောက်နှစ်ဦးအပါအဝင် စုစုပေါင်း ၃၀ ကို ပြန်လည်လွှတ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

အဆိုပါပြစ်စဉ်မှ ဥပဒေနှင့်အညီ ထိန်းသိမ်းထားသူများကို ဆက်လက်စိစစ်ဆောင်ရွက်ပြီး အမျိုးသား ၁၉ ဦး၊ အမျိုးသမီးတစ်ဦး စုစုပေါင်း ၂၀ ကို စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၁ သို့ *



ယနေ့ မာတိကာ

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု

သင်၏ နိုင်ငံ၊ ပိုင်းရံခြားသီး၊ တပ်နှင့်ဆီးလော့
ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ - ၆

သွန်းလောင်းညောင်ရေ အောင်ပါစေ
ကဗျာ စာမျက်နှာ - ၇

ဂျာမန်ဝင်းစ်လေကြောင်းလိုင်းမှ ခရီးသည်တင်လေယာဉ်တစ်စင်း ပြင်သစ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်းတွင် ပျက်ကျ
စာမျက်နှာ - ၄



Oramin-G
Soft Cap (with Ginkgo)
30 Soft Caps.

အသားစွမ်းစိတ်ရှင်လန်းစို 'ဒေါက်တာမင် - ဂျီ' ၏ သောက်ကြပါစို့...

ဒေါက်တာမင် - ဂျီ အဆင့်မြင့်ဂျင်ဆန်းသားဖုဆေး

MADE IN THAILAND
DABKON PHARM CO., LTD.
TEL: 053-488888
www.oramin-g.com

Gmail themirror.mpl@gmail.com
www.facebook.com/themirrordaily
www.mirror.com.mm